

COMPANY INTRODUCTION

公司简介



常州理泰日新研磨材料有限公司, 坐落于长江三角洲中心城市和先进制造业基地、常州国家级高新区(新北区), 注册资本2000万美元。

苟日新, 日日新, 又日新。发挥员工集体的聪明才智, 与时俱进, 创新发展是公司的重要理念。

公司拥有从德国引进的世界先进水平的自动化生产线和装备精良的研发中心。基于贴近市场, 快速反应, 更好的为用户服务的理念, 根据不同的市场需求, 从砂布、砂纸的大卷制造开始, 发挥产业链优势, 为客户提供高性价比的砂带, 砂盘, 三角砂, 各种尺寸张页砂纸, 百叶片, 转换砂碟, 海绵砂, 钢丝棉等各种磨具产品和更加专业化、个性化的技术服务, 实现与客户共同成长。

珍惜资源与不断减少对环境的影响是根植于我们的发展过程中的重要理念。我们不断努力和用户一起, 致力于改善研磨环境的无尘研磨和高效、精密的研磨产品创新活动。

目前, 产品大量出口到欧洲、美洲、非洲、中东、东南亚等50多个国家和地区, 我司已成为多家国际知名公司的长期合作伙伴。

Changzhou RMN Abrasives Co., Ltd. is located in the central city and advanced manufacturing base of the Yangtze River Delta, Changzhou National High-tech Zone (Shibei District), with a registered capital of 20 million US dollars.

Dedication to public interests, acquisition of all-round capability, and aspiration for progress with each day. Giving full play to the collective intelligence of employees, advancing with the times, and innovative development is an important concept of the company. The company has a world-advanced automated production line imported from Germany and a well-equipped R&D center. Based on the concept of being close to the market, quick response, and better service to users, according to different market needs, starting from the manufacture of jumbo rolls of emery cloth and sandpaper, we will give full play to the advantages of the industry chain and provide customers with cost-effective abrasive belts, abrasivediscs, and triangle sandpaper, various sizes of sheet sandpaper, flap discs, quick change sanding discs, sponges, steel wool and other abrasive products and more professional and personalized technical services to achieve mutual growth with customers.

Cherishing resources and continuously reducing the impact on the environment are important concepts rooted in our development process. We continue to work hard together with customers to improve the environment of dust-free grinding and efficient, precise grinding product innovation activities.

At present, our products are exported to more than 50 countries and regions in Europe, America, Africa, the Middle East, Southeast Asia, etc. Our company has become a long-term partner of many well-known international companies.

产品型号与选择

PRODUCTS TYPE AND APPLICATION SELECTION

产品型号 Type	磨料 Grain	树脂 Resin	基材 Backing	粒度 Grit Size	用途 Applications										
					汽车制造 Auto Manufacture	皮革纺织 Leather spinning	金属 Metal	木材 竹器 Wood Bamboo ware	橡胶 塑料 Rubber Plastic	油漆 涂料 Painted article Coating	石材 Stone				
砂纸 Abrasive paper	CP11M	C	R/R	latex/Awt	P120~P1200				•		•				
	F558	A	R/R	latex/Cwt	P120~P1000				•		•				
	F559	A	R/R	latex/Cwt	P120~P1000	•		•	•		•				
	F557/G	A	R/R	latex/Cwt	P60~P1200	•		•	•		•				
	W283	C	R/R	paper/Cwt	P320~P1200				•		•				
	CP33M	C/A	R/R	paper/Dwt	P180~P600				•	•	•				
	D654	A/Z	R/R	paper/Dwt	P40~P180	•		•			•				
	CP62M	C	R/R	paper/Dwt	P180~P600				•	•	•				
	CP72M	C	R/R	paper/Ewt	P180~P600				•	•	•				
	CP72-DS	C	R/R	paper/Ewt	P180~P600				•	•	•				
	AP58	A	R/R	paper/Ewt	P40~P1000		•	•	•		•				
	AP82	A	R/R	paper/Ewt	P40~P1200		•		•		•	•			
	CP57	C	R/R	paper/Ewt	P40~P600				•	•	•	•			
	AP59	A	R/R	paper/Fwt	P40~P1200	•		•	•		•				
	AP69	A	R/R	paper/Fwt	P60~P400		•	•	•		•				
	CP67	C	R/R	paper/Fwt	P60~P600		•		•	•	•	•			
AF68/AF68	A/C	R/R	0.6mm/0.6mm	P24~P120	•		•	•							
砂布 Abrasive cloth	JC122	C	R/R	Cloth/Jwt	P80~P1200	•		•		•					
	AJ27	A/Z	R/R	Cloth/Jwt	P80~P600	•		•							



AP59



常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

Ewt abrasive paper roll

AP59 砂纸卷 砂纸带

Product feature:

Selected special imported Fwt kraft paper has high strength, good tear resistance, and is not easy to deform. It is especially suitable for processing into discs, medium and wide belts. Specially processed high-temperature Fused grains and open coating technology can increase the polishing efficiency by 30-40%. The high-strength all-resin adhesive makes the sand grains and the backing paper bond more firmly and has a longer service life.

产品特点:

选用特制的进口Fwt牛皮纸、强度高，抗撕裂好、不易变形，特别适合加工成圆盘、中宽带、宽带。特殊处理的高温煅烧磨料及疏植砂工艺，打磨效率能提高30-40%。高强度全树脂粘合剂，使砂粒与底纸结合得更牢固，使用寿命更长。

Application:

Grinding and polishing of sheet metal, solder joints, primers, wood and synthetic materials.

用途:

钣金、焊点、底漆、木材及合成材料的打磨与抛光。



Specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form								
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll	belt	disc		
AP59	A	paper (Fwt)	R/R	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●						●	●	●

Sheet standard size :1.38M

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou, Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址: 中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话: 0086-519-85100305-806
传真: 0086-519-85100306
邮编: 213125
邮箱: rmc@nikkencz.com
网址: www.rmcabrasives.com



RMC

常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

AP69

Fwt abrasive paper roll

AP69 砂纸卷 砂纸带

Product feature:

Selected special imported Fwt kraft paper has high strength and is not easy to deform. It is especially suitable for processing into ultra-wide bands. It adopts special anti-static open coating technology, and the polishing efficiency can be increased by 20-30%. The high-strength all-resin adhesive makes the sand grains and the backing paper bond more firmly and has a longer service life.

产品特点:

选用特制的进口Fwt牛皮纸、强度高，不易变形，特别适合加工成超宽带，采用特殊的防静电疏植砂工艺，打磨效率能提高20-30%，高强度全树脂粘合剂，使砂粒与底纸结合得更牢固，使用寿命更长。

Application:

Leather, artificial leather, textile, board industry and wood polishing.

用途:

皮革、人造革、纺织、板材行业及木器的打磨。



Specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form								
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll	belt	disc		
AP69	A	paper (Fwt)	R/R		●	●	●	●	●	●	●	●	●	●		●	●									●	●	●	

Sheet standard size :1.63M

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou,
Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址：中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话：0086-519-85100305-806
传真：0086-519-85100306
邮编：213125
邮箱：rmc@nikkencz.com
网址：www.rmcabrasives.com

F557-G



RMC

常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.



Dry abrasive paper

F557-G 超涂层干磨砂纸

Product feature:

Imported latex paper made of special technology, good flexibility, breaking resistance, sharp and high-quality abrasive, high grinding efficiency, strong anti-blocking effect, good surface gloss, good consistency, especially suitable for electric and pneumatic tools Polished.

产品特点:

选用特殊工艺制造的进口乳胶纸, 柔韧性好, 耐破耐折度旨, 锋利优质的磨料, 打磨效率高, 防堵效果强, 工件表面光泽度好, 一致性好, 特别适合电动、气动工具的打磨。

Application:

Grinding and polishing of wood, painted surfaces, automobile wheels, metal surfaces, plastics, electronic products and synthetic materials.

用途:

木材, 油漆面、汽车轮毂、金属表面、塑料、电子产品及合成材料的研磨与抛光。

Specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																form									
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll	belt	disc		
F557/G	A	latex (Cwt)	R/R		•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•				•	•	•

Sheet standard size :1.38M

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou, Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : <https://www.rmcabrasives.com>

地址: 中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话: 0086-519-85100305-806
传真: 0086-519-85100306
邮编: 213125
邮箱: rmc@nikkencz.com
网址: www.rmcabrasives.com

F558



常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

Abrasive paper for paint

F558 漆面研磨专用砂纸

Product feature:

Using imported non-slip latex paper made of special technology, with good flexibility and strong folding resistance. Adopting special treatment abrasive standards and special grain strewing technology to make the abrasive particles oriented and evenly distributed. Macromolecule synthetic resin adhesive, with high adhesion, good flexibility and sharpness. Special coating technology, it is not easy to be clogged, it is a special sandpaper for paint surface and paint grinding.

产品特点:

选用特殊工艺制造的进口防滑乳胶纸，柔韧性好，耐折度强。采用特殊处理磨料标准，特殊的植砂工艺，使其磨料颗粒定向排列，分布均匀。高分子合成树脂粘合剂，粘结度高，柔软性好、锋利度佳。特殊涂层技术，不易堵塞，是漆面、涂料研磨的专用砂纸。

Application:

Grinding glass fiber, carbon fiber, mahogany, paint, primer, lacquer and painted surface.

用途:

玻璃纤维、碳纤维、红木、涂料、底漆、漆面、涂装面的研磨。

specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form					
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll	belt
F558	A	latex(Cwt)	R/R					●	●	●	●		●	●	●	●	●						●	●	●	●
packing quantity		per bale	100																							
		per carton	500				1000													●						

Sheet standard size :230mm×280mm

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou,
Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址：中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话：0086-519-85100305-806
传真：0086-519-85100306
邮编：213125
邮箱：rmc@nikkencz.com
网址：www.rmcabrasives.com

F559



RMC

常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

Dry abrasive paper

F559 超涂层干磨砂纸

Product feature:

The latex paper made by special technology has good flexibility and strong folding resistance. It adopts polymer synthetic resin adhesive, which has high adhesion, good flexibility and good sharpness. It has a good effect on the grinding and polishing of some irregular curved surfaces such as solid wood and mahogany carvings. It is especially suitable for hand-held tools, electric tools and paint repair, etc. It has obvious advantages.

产品特点:

选用特殊工艺制造的乳胶纸，柔韧性好，耐折度强，采用高分子合成树脂粘合剂，粘结度高，柔软性好、锋利度佳。对实木、红木雕刻等一些曲面不规则表面的打磨与抛光具有良好效果。特别适合手持工具、电动工具及漆面修复等有着明显的优势。

Application:

Polishing of nail art, solid wood, mahogany, primer, lacquer, painted surface, wood.

用途:

美甲、实木、红木、底漆、漆面、涂装面、木材的打磨。

specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																form																
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll	belt	disc									
F559	A	latex(Cwt)	R/R								•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•
packing quantity		per bale	100																																	
		per carton	500				1000												•																	

Sheet standard size :230mm×280mm

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou, Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址: 中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话: 0086-519-85100305-806
传真: 0086-519-85100306
邮编: 213125
邮箱: rmc@nikkencz.com
网址: www.rmcabrasives.com

CP11M



RMC

常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.



Dry abrasive paper

CP11M 超涂层干磨砂纸

Product feature:

Use special imported latex paper, soft and tough. The specially treated silicon carbide abrasive and electrostatic grain strewing process have uniform sand distribution, sharp sand surface, strong wear resistance, good surface finish, and good anti-clogging performance. Particularly suitable for grinding and polishing of curved, bright and surface-requiring products.

产品特点:

选用特制的进口乳胶纸、柔软坚韧。特殊处理的碳化硅磨料及静电植砂工艺,其砂粒分布均匀、砂面锋利、耐磨度强、工件表面光洁度好,防堵塞性能佳。特别适合曲面、亮光及表面要求较高产品的研磨及抛光。

Application:

Audio, musical instruments, electronics, cabinets, paint, etc.

用途:

音响、乐器、电子、橱柜、漆面等。

specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form				
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	600	800	1000	1200	1500	2000	2500	sheet	roll
CP11M	C	latex(Awt)	R/R					•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•	•				•	•	•
packing quantity			per bale	100																					
			per carton	500					1000																

Sheet standard size :230mm×280mm

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou,
Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址: 中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话: 0086-519-85100305-806
传真: 0086-519-85100306
邮编: 213125
邮箱: rmc@nikkencz.com
网址: www.rmcabrasives.com

JC122



RMC

常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

Carbrundum flexible Cloth

JC122 碳化硅 柔软砂布

Product feature:

Advanced cloth processing and electrostatic grain strewing technology, the cloth base has good flexibility, high tensile strength, long-lasting grinding, and good polishing surface. It is suitable for grinding and polishing soft metals such as copper alloy, aluminum alloy and zinc alloy.

产品特点:

先进的布处理及静电植砂工艺，其布基柔软性好、抗拉强度高，磨削持久，抛光面好。适合铜合金、铝合金、锌合金等软金属的研磨和抛光。

Application:

Sanitary ware, locks, musical instruments, military industry and other industries.

用途:

洁具、锁具、乐器、军工等行业。

Specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form						
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	500	600	800	1000	1200	1500	2000	sheet	roll	bell	disc
JC122	C	Cloth (Jwl)	R/R			•	•	•	•	•	•	•	•		•		•	•	•	•	•				•	•	•

Sheet standard size :1.37M

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou,
Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址：中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话：0086-519-85100305-806
传真：0086-519-85100306
邮编：213125
邮箱：rmc@nikkencz.com
网址：www.rmcabrasives.com

AJ27



常州理泰日新研磨材料有限公司
CHANGZHOU RMN ABRASIVES CO.,LTD.

Aluminium Oxide Cloth

AJ27 氧化铝柔软砂布

Product feature:

Advanced cloth treatment and electrostatic grain srewing process make products have high strength, low elongation. Special treatment grains are sharp, wear-resistant, good anti-clogging and heat dissipation, and have high polishing efficiency. It is mainly suitable for grinding and polishing all kinds of stainless products and general metals.

产品特点:

先进的布处理及静电植砂工艺，其产品强度高，延伸率小，特殊处理的磨料锋利耐磨，防堵散热性好，具有很高的打磨效率。主要适用于各类不锈钢制品及一般金属的打磨抛光。

Application:

Stainless steel sanitary ware, knives, sinks, locks, golf heads and iron furniture, etc.

用途:

不锈钢洁具、刀具、水槽、锁具、高尔夫球头及铁艺家具等。

Specifications:

type	grain	backing	bond	grit size																	form									
				40	60	80	100	120	150	180	220	240	280	320	360	400	500	600	800	1000	1200	1500	2000	sheet	roll	belt	disc			
AJ27	A/Z	Cloth (Jwt)	R/R			•	•	•	•	•		•		•		•												•	•	•

Sheet standard size :1.37M

Other special size or form can be ordered .



Add : No.61, Qinfen Road, Xinbei District, Changzhou,
Jiangsu, Province, China
Tel : 0086-519-85100305-806
Fax : 0086-519-85100306
E-mail : rmc@nikkencz.com
URL : https://www.rmcabrasives.com

地址：中国·江苏·常州市新北区勤奋路61号
电话：0086-519-85100305-806
传真：0086-519-85100306
邮编：213125
邮箱：rmc@nikkencz.com
网址：www.rmcabrasives.com

